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ZAPISNIK
12. sjednice Predstavniikog doma

Parlamentarne skup5tine Bosne i Hercegovine,
odriane2T. oktobra 2011. godine

Sjednicaje podela u I 0 sati. Prisustvovalo je 36 poslanika.

_ Odsustvo su opravdali poslanici: Mirza KuSljugii, Semsudin Mehmedovid, Mirsad Dugum, Bari5a

Colalq Nikola Spirii i Senad Sepic.

Sjednici su prisustvovali i predstavnici OHR-a EUSR-a OSCE-a kao i Centra civilnih inicijativa
(CCD.

.lzYijeta ministara BiH sjednici su prisustvovali ministri: Mladen ZirojeviQ Rudo Vidovi6,
Bari5a Colak i Dragan Vranki6.

Nakon Sto je predsjedavaju6i upoznao Dom sa izmjenama i dopunama dnevnog reda, otvorio
je raspravu o predloZenom dnevnom redu.

Sefik DZaferovi6 je, u ime Ustavnopravne komisije, obrazloLio razloge zbog kojih je
Ustavnopravna komisija traLila skidanje s dnevnog reda Prijedloga zakona o iznjenama i dopunama
Zakora o lidnoj karti drZavljana Bosne i Hercegovine i Prijedloga zakona o iznjenama i dopunama Zakona o
prebivali5tu i boraviStu drZavljana Bosne i Hercegovine.

Predsjedavajuiije konstatirao da 12. sjednica Doma ima sljedeii

DNEVNI RED

l. Usvajanje zapisnika 10. i I L sjednice Predstavnidkog doma;
2. Poslanidka pitanja:

a) Komentari na dobivene odgovore,
b) Nova poslanidka pitanja;

3. Zahtjev VijeiaministaraBiH zaraznatranjePrijedloga zakona o usvajanju Zakona o izmjenama i
dopunama Zakona o krividnom postupku Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu
s dlanom 127. Poslovnika Predstavnidkog doma, zakon broj 01,02-02-l-21l11, od 26.9.2011.;

4. Zahtjev VijeiaministaraBllTzarazmatranje Prijedloga zakona o usvajanju Zakota o izmjenama
i dopunama Zakona o Sudu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu s dlanom 127.
Poslovnika Predstavnidkog doma, zakon broj 01,02-02-1-20ll l, od 26.9.2011.;

5. Tahtlev Vije6aministaraBlHzaraznatranjePrijedlogazakonao usvajanju Zakonao izmjenama i
dopunama Zakona o TuZila5tvu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu s dlanom
127. Poslovnika Predstavnidkog doma, zakon broj 01,02-02-1-19111, od26.9.2011.;

6. Prijedlog zakona o spredavanju dopinga u spoftu Bosne i Hercegovine, predlagad Vije6e
ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-9-65110, od2.12.2010. (drugo ditanje);

7. Prijedlog zakona o iznjenama i dopunama Zakonao drZavljanstvu Bosne i Hercegovine, predlagad:

Vijeie ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-7-59110, od 19.10.2010., s Mi5ljenjem Zajednidke
komisije za ljudska prav4pravadjetet4 mlade, imigraciju, izbjeglice azil i etiku;
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Prijedlog zakonao sistemu driavne pomoii u Bosni i Hercegovini, predlagai: Vije6e ministara BiH,
zakon broj: 01,02-02-l-1'711 I , od 8.9.201 1 . (prvo ditanje);

Prijedlog zakona o iznjenama i dopunama Zakona o spredavanju pranja novca i finansiranja

teroristidkih aktivnosti, predlagad: Vije6e ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-l-15ll l, od2.9.2011.,
s Mi5ljenjem Zajednidke komislje za odbranu i sigumost BiH;
Prijedfog zakona o izljenama i dopunama Takona o drZavnoj sluZbi u institucijama Bosne i
Hercegovine, predlagad: Vijeie ministara BiH, zakon broj:01,02-02-l-l8l1l, od 8.9.2011. (prvo

ditanje);

Izvje5taj o aktivnostima na projektu ,yA.utoput na Koridoru 5c" i plan narednih aktivnosti, materijal

Vije6a ministara BiH broj : 01,02-29 -86011 1, od 29.7 .201 l.;
Izvje5taj komisijeKolegijao nastojanju zapostizanje saglasnosti o Prijedloguzakljudkabroj 1. iz
Mi5ljenja Komislje za vanjsku trgovinu i carine o lzvje5taju iz oblasti poljoprivrede za Bosnu i
Hercegovinu n2010. koji glasi: "Predlaie se da Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih
odnosa BiH, osim redovnih izujeitaja, urgentno informira Komisiju za vanjsku trgovinu i
carine u vezi s problemima do kojih dolazi prilikom realizacije ciljeva navedenih u Mapi
puta i realizacije mjera Godiinjeg izujeitaja za poboljianje uslova poslovanja u

poljoprivrednoj proizvodnji i prehrambenoj industriji Bosne i Hercegovine, radi hitne
reakcije s ciljem njihovog otklanjanja ",'

lzvje5taj komisije Kolegijao nastojanju zapostizanle saglasnosti o Prijedlogu z*llutkabroj2.iz
Mi3ljenja Komislje za vanjsku trgovinu i carine o Izvje5taju iz oblasti poljoprivrede za Bosnu i
Hercegovinu za2010. koji glasi: ,,Predlaie se da Predstavniiki dom zaduii Vijete ministara
BiH i Vanjskotrgovinsku komoru BiH da saiine sveobuhvatnu analizu i pozitivnih i
negativnih efekata pristupanja Republike Hrvatske Evropskoj uniji s konkretnim
prijedlozima mjera i ahivnosti, podnosiocima i rokovima, uz mogutnost pronalaienja
triiita u prijelaznom periodu, od 1.1.2013., gdje bi se mogli plasirati proizvodi biljnog i
iivotinjskog porijekla, kako bi se ublaiile negativne posljedice koje te za bh. proizvodnju
imati ulazak Republike Hrvatske u Evropsku uniju "
lzvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljudka broj 3. iz
Mi5ljenja Komisije za vanjsku hgovinu i carine o lzvje5taju iz oblasti poljoprivrede za Bosnu i
Hercegovinu za 2010. koji glasi: ,,PredlaZe se da Predstavniiki dom zatraii od Vijeta
ministara BiH da osnaii kapacitete u Upravi BiH za zaititu zdravlja bilja, Agenciji za
sigurnost hrane BiH i Uredu za veterinarstvo BiH, kako bi mogli odgovoriti zahtjevima
triiita, naroiito u pogledu priznavanja certifikata za kontrolu hrane."
Izvje5taj komisijeKolegljao nastojanju zaposlizarle saglasnosti o Prijedlogu zakljulkabroj4.iz
Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o lzuje5taju iz oblasti poljoprivrede za Bosnu i

Hercegovinu za 2010. koji glasi: ,,Predlaie se Predstavniikom domu da zaduZi Vijete
ministara BiH i Vanjskotrgovinsku komoru BiH da pripreme analizu o negativnim efektima,
po bh. kompanije, zbog carina koje je uvelo Kosovo na proizvode koji se uvoze iz naie
driave. "
Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu nkljftka
poslanika Mladena Ivankoviia Lijanovica povodom razrnatranjalnjeStaja iz oblasti poljoprivrede za

Bosnu i Hercegovinu 2a2010. koji glasi: ,,Zaduiuje se Vijete ministara BiH da do idute sjednice
Predstavniikog doma PSBLH dostavi rokove za provodenje mjera politike u pofoprivredi, ishrani i
ruralnom ramoju u Injeitaju iz oblasti poljopriwede za Bosnu i Hercegovinu za 2}l0.godini";
Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o primanju k manju zakljudaka
iz MiSljenja Zajednilke komisije za nadzor nad radom Obavje5tajno-sigumosne agencije Bosne i

Hercegovine povodom raznalranja lzvje3taja Ministarstva sigumosti BiH o provedenom

operativnom i tehnidkom nadzoru u oblasti zaStite tajnih podataka u 2010. koji glase:

l. ,,Komisija je, prilikom razmatranja Godiinjeg izujeitaja Ministarstva sigurnosti BiH o

izvrienom operativnom i tehniikom nadzoru u oblasti zaitite tajnih podataka u
2010 godini, uoiila problem nepostojanja adekvatne sistematizacije radnih mjesta u
Driavnom sigurnosnom organu (DSO) Sistematizacija mora odraiavati odgovarajuce
direhive NATO-a i Odluke Vijeta Evrope, kao i poitivati odredbe Zakona o zaititi tajnih
oodataka u BiH.
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Komistja je uoiila nepostojanje odgovarajuteg stepena samostalnosti u radu DSO, koja
je potrebna shodno praksama i odlukama NATO-a i EU, q koja ce biti usmjerena na
osiguranje odgovarajuteg inspekcijskog nadzora od strane DSO.

3. Komisija je uoiila nedostatak jednog broja propisa koji bi bili u cijelosti uskladeni s
odlukama i smjernicama NATO-a i EU u oblasti zaitite i razmjene tajnih podataka
izmedu BiH s jedne strane, i NATO i EU s druge. Nepostojanje odgovarajutih propisa
dovodi do nejasnoca i teikota u provodenju Zakona o zaititi tajnih podataka BiH i
nadzora nad njegovom primjenom, kao i zastoja u ispunjavanju uslovq za pribliiavanje
BiH ilansryu u EU i NATO-u

5.

Komisija je uoiila i probleme do kojih dolazi zbog neuspostavljanja odgovarajutih
specijaliziranih kurirskih sluibi i neunificiranih praksi u radu razliiitih driavnih organa,

kad je rijei o rukovanju tajnim podacima i njihovoj razmjeni ili dostavljanju.
Komisija je uoiila nedostatke u smislu procjene rizika i prijetnji, posebno u odnosu na
budute certificirane podregistre, koji te razmjenjivati podatke sa DSO ili medusobno.
Uoieni su i nedostaci u jedinstvenom pristupu i poitivanju odredbi o fiziikoj i
informatiikoj zaititi podataka i lokacrya, prije svega u podregistrima, kao i neadekvatno
poitivanje zakonskih odredbi u smislu definiranja sigurnosnih podruija, rezervnih
lokacija, postupaka za uniitavanje tajnih podataka i drugih sigurnosnih procedura.
Komisija iskazuje podriku Driavnom sigurnosnom organu u nastavku njegovih
ahivnosti, te podriava zakljuiak ministra sigurnosti BiH u sklopu lzujeitaja, a u kojem se

kaZe da provodenje Zakona o zaititi tajnih podataka, te direktiva NATO-a i EU u ovoj
oblasti u znaiajnoj mjeri doprinosi poboljianju opce sigurnosne situacije u Bosni i
Hercegovini.

7. Komisija te do lvaja godine odriati najmanje jednu tematsku sjednicu na koju ce biti
pozvani predstavnici navedenih institucija, da podnesu izujeitaj o realizaciji ovih
zakljuiaka, u skladu s odredbama ilana IV./4. Ustava BiH, ilana 77.Zakona o zaititi
tajnih podataka BiH, odredbama ilanova Poslovnika Doma naroda Parlamentarne
skupitine BiH kako slijedi; ilan 34. stav (l) alineje b), c) i d), ilan 36., ilan 41. stav (l),
ilan {9.stav (2) i ilan 62. stav (2), te odredbama Poslovnika Predstavniikog doma
Parlamentarne skupitine BiH kako slijedi;ilan 3l.stav (l), ilan 37., ilan 39 , ilan 17.stav
(l), ilan 55.stav (2), te ilan 68.stav (l).

8 Na osnovu ilana 76. stav (2) Zakona o zaititi tajnih podataka BiH, Komisija je kao
nadleina primila k znanju i jednoglasno podriala Godiinji izujeitaj Ministarstva
sigurnosti BiH o izvrienom operativnom i tehniikom nadzoru u oblasti zaitite tajnih
podataka u 2010 godini."

Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljutka iz
Mi5ljenja Zajedni(ke komislje za nadznr nad radom Obavje5tajno-sigumosne agencije BiH povodom

raznatraila lzvje5taja Ministarstva sigumosti BiH o provedenom operatilnom i tehnidkom nadzoru u
oblasti zaitite tajnih podataka u 2010. koji glasi: ,,Pozivamo sve institucije u Bosni i Hercegovini, a
prije svega MinistarsNo sigurnosfi BiH, Ministarstvo odbrane BiH i Ministarstvo vanjshh poslova
BiH, da ito hitnije i bez daljnjeg odgadanja ispoituju odredbe Zakona o zaititi tajnih podataka BiH i
da ito himije otklone nedostatke uoiene tokom nadzomih ahivnosti koje su proveli Driovni sigurnosni
organ i Zajedniika komisija za nadzor nad radom Obaujeitajno-sigumosne agencije BiH. "
Izjainjavanje o inicijativi poslanika Sefika Dzaferovi6a,pa se u plan rada Predstavnidkog doma uwsti
da 6e se svakog mjeseca analinrati stanje ispunjenosti obaveza koje Bosna i Hercegovina ima na svom
evropskom, evroatlantskom i sigumosnorn putu, broj: 0l-50-19-636/1 1, od 23.6.2011
Imenovanje dlanova iz Predstavnidkog doma u Strudnu komisiju DTT foruma Bosne i Hercegovine,

materijal Ministarstva komunikacija i prometa BiH, broj: 01,02-29-928lll od7.9.2011.;

Davanje saglasnosti za ratificiranje Sporazuma izmedu Vijeia ministara Bosne i Hercegovine
i Vlade Republike Bugarske o medusobnoj za5titi i razmjeni tajnih podataka;

22. Davanje saglasnosti za ratiftciranje Sporazuma o formiranju i Statutu Organizactje za

evropsko javno pravo (EPLO);
23. Davanje saglasnosti zaratifrciranje Sporazuma o finansiranju izmedu Bosne iHercegovine i

Evropske komisije u vezi s DrZavnim programom (I. dio) za 2010. godinu u okviru
lnstrumenta pretpristupne pomoii;
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Davanje saglasnosti zaratiltciranje Sporazuma izmedu Bosne i Hercegovine i DrZave Kuvajt
o izbjegavanju dvostrukog oporezivanja i spredavanja utaje poreza u odnosu na poreze na
dohodak i imovinu;
Davanje saglasnosti za ratificiranje Sporazuma o finansiranju (Dodatno finansiranje za

Projekat jatanja zdravstvenog sektora) izmedu Bosne i Hercegovine i Medunarodne razvojne
asocuacue;
Davanje saglasnosti za ratifrciranje Dopune finansijskog sporazuma izmedu Bosne i
Hercegovine i Evropske komisije u pogledu prekogranidnog programa Bosna i Hercegovina -
Srbija u okviru IPA komponente prekogranidne saradnje za 2007 . godinu;
Davanje saglasnosti za ratiftciranje Dopune finansijskog sporazuma izmedu Bosne i
Hercegovine i Evropske komisije u pogledu prekogranidnog programa Bosna i Hercegovina -
Crna Gora u okviru IPA komponente prekogranidne saradnje 2a2007. godinu;
Davanje saglasnosti za ratificiranje Finansijskog sporazuma izmedu Bosne i Hercegovine i
Komisije Evropskih zajednica koji se odnosi na drZavni program (II. dio) 2a2008. godinu u
skladu sa Instrumentom pretpristupne pomoii;
Davanje saglasnosti za ratihciranje Amandmana broj I na Sporazum o finansiranju (od 27. 2.

2006.) izmedu Bosne i Hercegovine i KflV Frankfurt na Majni, za ustanovljavanje Evropskog
fonda za Bosnu i Hercegovinu:
Davanje saglasnosti za ratificiranle Amandmana broj 2 na Sporazum o finansiranju i

upravljanju Fondom, potpisanim 21 .1 .2000., a koji je dopunjen Dopunskim sporazumom o

finansiranju i upravljanju fondom, potpisanim 30.7.2004., izmedu Bosne i Hercegovine i
KflV Frankfurt na Majni - Fond za kreditne garancije;

3 I . Davanje saglasnosti za ratifictranje Ugovora izmedu Vijeia ministara Bosne i Hercegovine i
Vlade Crne Gore o veterinarskoj saradnji;

32. Davanje saglasnosti za ratihcirar.Jle Protokola o privilegijama i imunitetima Centra za

provotlenje zakona u Jugoistodnoj Evropi;
33. Davanje saglasnosti zaratiltciranje Memoranduma o rtvumijevanju o saradnji u borbi protiv

korupcije putem inicijative Jugoistodne Evrope za borbu protiv korupcije.
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Ad.l. Usvajanje zapisnika 10. i I l. sjednice Predstavniikog doma

Predsjedavaju6i je konstatirao da su svi poslanici dobili zapisnike 10. i 11. sjednice Predstavnidkog
doma.

Dom je jednoglasno, s 29 glasova ,,2a" (iz
zapisnike 10. i 11. sjednice, bezprimjedbi.

Ad.2. Poslaniika pitanja:
a) Komentari na dobivene odgovore
b) Nova poslaniika pitanja

Federacije BiH 19, iz Republike Srpske l0), usvojio

24

25.

26.

2',7.

28.

29.

30

dobili:
Predsjedavajudi je konstatirao da su do danaSnje sjednice

Amir Fazli6 od 4l institucije na pitanje postavljeno na 9.
institucije:
1. Sud BiH
2. Institut zastandardizaciju BiH
3. Uprava BiH za zaStitu zdravlja bilja
4. Komisija za oduvanje nacionalnih spomenika
5. Institut za mjeriteljstvo BiH
6. Institut za intelektualno vlasni5tvo

odgovore na postavljena pitanja

sjednici Doma. To su sljedeie



l. Generalni sekretarijat Vijeda ministara BiH
8. DrLavna regulatorna agencija za radijacijsku i nuklearnu sigurnost BiH
9. Centar za informiranje i priznavanje dokumenataiz oblasti visokog obrazovaila
10. Arhiv BiH
I L Agencija zarad i zapoSljavanje BiH
12. Agencija za statistiku BiH
13. Agencija za po5tanski saobra6aj BiH
14. Agencija za policijsku podr5ku
15. Agencija zanadzor nad trZi5tem
16. Centar za uklanjanje mina u BiH
17. Agencija za pred5kolsko, osnovno i srednje obrazovanje
18. Ured za zakonodavstvo Vijeia ministara BiH
19. Fond zapovratak
20. Sekretar Zajednidke sluZbe Parlamentarne skupStine BiH
21. Agencija za osiguranje u BiH
22. Granitna policije BiH
23. Institut za akreditiranje BiH
24. Agencija za Skolovanje i strudno usavr5avanje kadrova
25. Agencija za antidopin5ku konstrolu
26. Agencija za drlaynu sluZbu BiH
27. SluLba za poslove sa strancima
28. Ustavni sud BiH
29. Institut za nestala lica
30. Institucija ombudsmena za zaititu potro5ada u BiH
31. Agencija za lijekove i medicinska sredstva BiH
32. Pravobranila5tvo BiH
33. Uprava za indirektno oporezivanje BiH
34. Agencija za unapredenje stranih investicija u BiH
35. Memorijalni centar Srebrenica-Potodari Spomen obiljeZje imezarjezaLrtve genocida iz

1995.9, Srebrenica
36. Konkurencijsko vijeie
37. DrLavna agencija za istrage i zaititu
38. Agencija za javne nabavke
39. Agencija za forenzi(ka ispitivanja i vje5tadenja
40. Obave5tajno-sigurnosna agencija BiH
41. SluZba zazajedni(ke poslove institucija BiH

- Zijad Jagodi6 - od Vlade Federacije BiH na pitanje postavljeno na 7. i 9. sjednici Doma, od
Vlade Republike Srpske i Agencije za nadzor osiguranja Federacije BiH na pitanje
postavljeno na 8. sjednici Doma, Granidne policije BiH i Javnog preduzeia Autoceste
Federacije BiH na pitanje postavljeno na 9. sjednici Doma,

- Mirsad Dugum - od Vlade Federacije BiH i Vlade Republike Srpske, na pitanje postavljeno
na 5. sjednici Doma i Federalnog ministarstva finansija, na pitanje postavljeno na 8. sjednici
Doma,

- Borislav Bojii - od Uprave za indirektno oporezivanje BiH, na pitanje postavljeno na 10.

sjednici Doma,
- Du5anka Majki6 - od Ministarstva sigurnosti BiH, na pitanje postavljeno na 9. sjednici Doma,

Ministarstva odbrane BiH, na pitanje postavljeno na 8. sjednici Doma (odgovor i
informacija), od Vijeia ministara BiH na pitanje postavljeno na 7. sjednici Doma,

- Nermin Puri6 - od Federalnog ministarstva finanasija na pitanje postavljeno na 9. sjednici
Doma i Vije6a ministara BiH na pitanje postavljeno na 5. i 7 . sjednici Doma,

- Drago Kalabi6 - od SluZbenog lista BiH i Vijeia ministara BiH, na pitanje postavljeno na 8.

sjednici Doma,
- Semsudin Mehmedovi6 - od Agencij e za rad i zapo5ljavanje i DrZavne agencije za istrage i

za5titu na pitanje postavljeno na 9. sjednici Doma,



Nermina Cemalovii - od Ministarstva zdravlja i socijalne zaitite Republike Srpske i Agencije
za lijekove i medicinska sredstva BiH na pitanje postavljeno na 9. sjednici Doma, od
Vanjskotrgovinske komore BiH na pitanje postavljeno na 10. sjednici Doma,
AnaHadLiahmetovi6 - od Vijeda ministara BiH na pitanje postavljeno na 5. sjednici Doma,
Milorad Livkovi(, - od Vijeia ministara BiH na pitanje postavljeno na 7. sjednici Doma,
Beriz Belki6 - od Vijeia ministara BiH na pitanje postavljeno na 5. sjednici Doma,
Mirsad MeSi6 - od Vije6a ministara BiH na pitanje postavljeno na 5. i7. sjednici Doma,
Salko Sokolovi6 - od Vije6a ministara BiH na pitanje postavljeno na 7. sjednici Doma,
Bo5ko Tomi6 - od Vijeia ministara BiH na pitanje postavljeno na 7. sjednici Doma,
Nermina Zaimovil - Uzunovii - od Vije6a ministara BiH na pitanje postavljeno na 8. sjednici
Doma,
Danijela Martinovi6 - od Vijeia ministara BiH na pitanje postavljeno na 5. sjednici Doma;
Niko Lozandii - od Visokog sudskog i tuZiladkog vijeda BiH, na pitanje postavljeno na 9.

sjednici Doma.

Odgovore na postavljena pitanja komentirali su: Mirsad MeSi6, Beriz Belkii, Drago Kalabi6,
Du5anka Majki6, Azra HadLiahmetovi6, Nermina Cemalovic, Borislav Bojii, Amir Fazli(, Bo5ko
Tomii, Zvonko Juri5i6 i Sa5a Magazinovi6.

U okviru komentara na dobivene odgovore, ranija pitanja su ponovljena, odnosno dopunjena

Borislav Bojid

Doma, odriano-i 22.6.2011. - ,,Zakllutkom Predstavnidkog doma, od 18. juna 2008., Vijeie ministara
BiH trebalo je da donese novu odluku o osnivanju komisije za ispitivanje istine o stradanju Srba, Hrvata,
Bo5njaka, Jevreja i ostalih u Sarajevu u periodu od 1992. do 1995. godine. Koje odluke, zakljudke i slidno
je donijelo Vije6e ministara BiH u vezi s realizacijom zakljudka Predstavnidkog doma?"

Amir Fazli6

BiH.

Pitanje glasi:

,,S ciljem kvalitetne pripreme za razmatranje revizorskih izvje5taja za 2010. godinu
postavljam tri pitanja:

L TraLim od nadleZnih sluZbi Parlamentarne skup5tine BiH da mi dostave imena direktora,
predsjednika ili koordinatora institucija i tijela BiH.

2. Da mi se dostave i datumi postavljenja, tj. imenovan;a.
3. Za sve institucije dostaviti imena dlanova upravnih odbora, nadzornih odbora ili ve6 kako se

naziva upravljadka struktura, s vremenom postavljenja, znadi u kojoj su fazi mandati,
pogotovo predsjednika i dlanova upravnih odbora kao i direktora pomenutih institucija."

b) Nova poslaniika pitanja

Postavljena su nova poslanidka pitanja kako slijedi:

Sefik DZaferovi6

-,,U kojoj fazije provodenje Zakona o zaStiti i dobrobiti Zivotinja,
posebno odredbe al.27.,28.,29.,33.i43. st.3. i 4.Zakona, koje govore o zaStiti napu5tenih iizgubljenih
Livotinja?
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Ko blokira donoSenje Pravilnika o identifikaciji kuinih Zivotinja u BiH, te uspostavljanje centralnog
registra, kako je zakonom i predvideno, a kako bi se podelo sankcionirati napu5tanje Zivotinja, Sto je
primarni uzrok problema?

Odredbom dlana 43. stav 3. Zakona propisano je da se skloni5ta za Livotinje moraju osnovati u roku
odjedne godine od dana njegovog stupanja na snagu. Ovaj rokje odavno istekao, a slike s ulica gradova u
BiH, posebno imaju6i u vidu problem s psima lutalicama, ukazuju da ovaj posao nije ni izbliza okondan.

Zbogtega i koje zbogtoga odgovoran?"

Mato Franjiievi6
l. -.,Povodom va5e odluke

kojom ste proglasili dZamiju Curdinica u Livnu nacionalnim spomenikom i dopustili da se

umjesto njene obnove i rekonstrukcije gradi potpuno novi objekat, postavljam vam kao potpuni
laik, slj ede6e zdrav orazumsko pitanj e.

Ako niste imali dokumentaciju o objektu, kao Sto tvrdite u posljednje vrijeme, na osnovu dega ste
zakljudili da se radi o nacionalnom spomeniku? Posebno imaju6i u vidu prethodna strudna
mi5ljenja poput onog federalnog ministra prostornog ureilenja i okoliSa Ramiza Mehmedagica od
4.12.2002. koji je konstatirao da nema nijednog elementa da bi ova dLamija mogla biti tretirana
kao nacionalni spomenik. A ako ste imali dokumentaciju (a jeste Sto jasno pi5e i u samoj odluci) i
na osnovu nje donijeli navedenu odluku, za5to ste njome omoguiili trajno uklanjanje nacionalnog
spomenika i podizanje nedega Sto s njim nerta ama ba5 nikakve veze? Odnosno, jeste li vi u

funkciji za5tite nacionalnog spomenidkog blaga BiH ili u funkciji udovoljavanja razliditim
interesnim grupama, dak i po cijenu destrukcije objekata koje biste trebali Stititi?"

-,,Koji su razlozi nepostojanja tijela izvr5nognadzora
predvidenih Zakonom o Obavj eStaj no-si gurnosnoj agencij i BiH?"

- ,,D? li su stavovi ministra Zukana Heleza, kojima negira
postojanje logora u Bugojnu za vrijeme rata, a koji su utvrdeni i odgovaraju6im sudskim
presudama, dodatna garancija demokratskog, na Ustavu i zakonu zasnovanog djelovanja, kako
samog ministarstva, kojem je on na delu, tako i Vlade Federacije BiH diji je on dlan?"

DuSanka Majki6
rsfvu odbrane BiH'

l. ,,Da li su Ministarstvo odbrane i Zajednitki Stab upoznati sa lzvje5tajem o uodenim
primjedbama i nedostacima na helikopteru A-2603, broj 16-14-16-15-09-50-sl-l-48/10, od
I L5.2010., koji je remontovan u Ukralini?

2. Da li je prikrivanje nedostataka na pomenutom helikopteru od nadleZne komande direktno
ugroZavanje Zivota i sigurnosti letenja? Da li 6e neko zbog toga biti sankcioniran?

5.

Da li je stavljeno van snage rje5enje o izricanju kazne (smanjenje pla6e od 2l%) za zastavnika
DuSka Mrdu, s obzirom da je njegova prituZba na rje5enje doneseno u prvostepenom
postupku proglaSena osnovanom, te da li su ispo5tovane sve preporuke vojnog povjerenika iz
akta broj UP l/05/3-50 -17-1-24111? Sta 6e Ministarstvo preduzeti po tom osnovu?
Da li je pokrenuta odgovornost protiv lica u OruZanim snagama BiH koja su kaznila
novdanom kaznom pukovnika Predraga Panindiia prije nego Sto je okondan postupak protiv
Du5ka Mrde? (lzvr5eno je i njemu urnanjenje plaie prije okondanja sludaja.)
Poznato je da je Odlukom Predsjedni5tva BiH o velidini i strukturi OruZanih snaga BiH jasno
redeno da se za OruZane snage BiH ne predvida posjedovanje letjelica sa fiksnim krilima
odnosno avijacije. Zbog &gaje Ministarstvo napravilo i proguralo na Vije6u ministara BiH
protuzakonitu odluku o posebnim dodacima na plaie (tzv. letadki dodatak) za profesionalna
vojna f ica u Ministarstvu odbrane BiH ("SluZbeni glasnik BiH", broj 02109).
Na osnovu dega je Ministarstvo do sada isplaiivalo ,,letadki dodatak" kad piloti nisu
rasporedeni na odgovaraju6a formacijska mjesta, nego se nalaze na visokim pozicijama od
Ministarstva odbrane BiH i Zajednidkog Staba OS do vojnog predstavniStva BiH u Briselu?"

Nermina Zaimovit-Uzunovi6

l. ,,Kako je i po kojim zakonima mogu6e da
Fonda za povratak kada dlan 58. Zakona

Mladen BoZovii i dalje obavlja duZnost direktora
o drZavnoj sluZbi BiH propisuje da je institucija
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duZna odmah preventivno suspendirati drZavnog
zloupotrebe poloLaja, korupcije donesena naredba

sluZbenika protiv kojeg je
o provoilenju istrage, Sto je

za djelo
sludaj s

pomenutim direktorom?
2. Kako je moguie da i pored vei poznatih

da uz to terorizira one koji ukazuju na
donesenih propisa?

nedjela koja je podinio i dalje opstaje na
korupciju, a koji bi morali biti zaStideni

3. Kako jedna takva osoba i rukovodilac tako vaZne institucije koja godi5nje raspolaZe

desetinama miliona maraka i bavi se rje5avanjem problema jedne od najosjetljivijih kategorija
na5eg dru5tva joS uvijek obavlja pomenutu duZnost i niko mu ni5ta ne moZe, s obzirom na

postojanje toliko pravovaljanih dokaza s kojima ste bili blagovremeno upoznati?
4. Zbog toga traiim od Vije6a ministara BiH pismeni odgovor na postavljeno pitanje ali i

oditovanje Agencije za borbu protiv korupcije."

Adnan BaSi6

- ,,Kada i kako 6e se rije5iti status i osigurati nesmetan rad

Biblioteke za slijepa i slabovidna lica kao i sedam institucija iz oblasti nauke, kulture i umjetnosti od

znataja za Bosnu i Hercegovinu?"

Petar Kuni6

nezakonito raskidaju ugovori o radu u OSA-i BiH s namjeStenicima koji nisu ispunili r;tlt* :;
penziju jer nemaju potreban broj godina staZa osiguranja (dlan 71. tadka lb) Zakona o radu u

institucijama BiH)? Nezakonito se kao relevantan uzima radni staZ a ne staZ osiguranja."

Amir Fazli6
1. - ,,Da lije Vije6e ministara BiH ispoStovalo zakonsku

proceduru imenovanja direktora Fonda zapovratak BiH?"
2. -..Da

li je Agencija za prevenciju korupcije i koordinaciju borbe protiv korupcije upoznata s eventualo
nezakonitim radnjama direktora pomenute institucije, i ako jeste, Sta je preduzela?"

SaSa Magazinovid
l. i trezora BiH:

a) ,,S kojim ukupnim iznosom sredstava iz BudLeta institucija BiH za 2010. godinu su

podrZane nevladine organizacij e?

b) S kojim iznosom sredstava iz BudLeta institucija BiH za 2010. godinu su podrZane
reprezentativne sportske selekcije i u kojim pojedinadnim iznosima?"

2. - ,,Da li je Bosna i Hercegovina ikada
dostavila Parlamentarnoj skup5tini Vijeia Evrope (PSVE) bilo kakav umjetnidki eksponat
kojim bi nala drLava bila predstavljena u samoj zgradi PSVE?"

BoSko Tomid
l. - ,,S obzirom da veliki broj starih

deviznih StediSa kod Ljubljanske banke potraZuje znatan imos sredstava, moje pitanje je - Sta je

Ministarstvo udinilo do sada i Sta planira uraditi kako bi se graclanima BiH vratio njihov zaradeni

novac?"

2. ,,S obzirom da je do5lo do presude Suda u Strazburu

u sludaju ,,Branimir Dokii protiv Federacije BiH", postavljam pitanje - Kada se planiraju vratiti
vojni stanovi ili nadoknaditi finansijski gradanima iz Republike Srpske koji su bili nosioci

stanarskog prava do 1992. godine ili su ih vei bili ranije otkupili?"

Azra HadLiahmetovid

,,Poslanidko pitanje odnosi se na proces naplate potraZivanja iradkog dugaza projekat Hadihta
na dijoj realizaciji je bila angaLirana sarajevska Hidrogradnja. PotraZivanja su od strane Iraka
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odobrena i naplaiena od strane tada vei ugovorenog administriranja naplate posredstvom JUBMES-a
iz Beograda i na dijem radunu se ve6 nalaze obveznice u vrijednosti od 26,7 miliona dolara. Zbog
potpune iskljudenosti ili nezainteresiranosti drZavnih institucija u procesu realizacije ovih
potraZivanja, entitetske vlade su, kako su izvijestili mediji nedavno, postigle sporazum o raspodjeli
sredstava izmedu Hidrogradnje i Investicione razvojne banke RS-a koja upravlja imovinom
Hidrogradnje Istodno Sarajevo osnovane 1992. godine (dakle nakon Sto je posao na navedenom
projektu okondan).

U tom kontekstu postavljam sljede6a pitanja:
l. Koji je pravni osnov da Vije6e ministara BiH, posebno Ministarstvo vanjske trgovine i

ekonomskih odnosa BiH i Ministarstvo finansijaitrezora BiH ne udestvuju u procesu naplate
ovih potraZivanja?

2. Kako su i po kojem osnovu entitetske vlade dogovorile strukturu raspodjele sredstava u
vrijednosti od 26,7 miliona dolara?

3. Da li je ovaj sporazumrealiziran i ako nije, zaSto?
4. Kakva je sudbina ranije postignutog dogovora o spor€zumnom rjeSavanju pitanja naplate ovih

potraLivanja2
5. Da li je tadno da, pored ova dva pomenuta modaliteta naplate potraZivanja, postoji i aranLman

s posrednidkom firmom iz Beograda kojoj su data ovla5tenja da potpi5e naloge zaplatanjei
ako je to tadno, koja je cijena tog angaLmana? Kakva je sudbina tog dogovora u kontekstu
sporazuma dvije entitetske vlade i kakve i kolike obaveze postoje prema posrednidkoj firmi?

6. Spekulira se i o obavezama koje izrealizac4e ovog projektaproizilaze i po jednu firmu iz
Republike Hrvatske. Ko 6e, na koji nadin i iz kojih sredstava izmiriti ova dugovanja?

7. Koliko 6e eventualno dalje prolongiranje naplate ovih potraZivanja stvoriti dodatnih obavezai
moZe li se desiti da sarajevska Hidrogradnja postane obveznik po iradkom dugu?

8. Ko je odgovoran za ogromne gubitke koji su nastali prolongiranjem ove naplate i da li ce

zbog toga neko snositi posljedice i kakve?

Zvonko Juri5id
l. ,, Iz dosada5njih izvjeStaja vidjeli smo da drLavne

agencije, direkcije, uprave imaju razlidite visine naknade za dlanstvo u upravnim i nadzornim
odborima. Postoje li pravilnici o visinama naknada i da li su isti za sve institucije BiH? U demu
je Vije6e ministara BiH naSlo upori5te za mjesednu naknadu dlanovima Upravnog odbora Uprave
za indirektno oporezivanje - sramotnih 3.632 marke?"

2. ,,Inicijativa za sazivarye tematske sjednice
Parlamentarne skup5tine BiH, odnosno Predstavnidkog doma, prije usvajanja budZeta BiH s

direktorima svih agencija, direkcija, uprava, gdje bi se upoznali sa svim ugovorima o najmu
prostora, broju zaposlenih po nacionalnoj strukturi, kvalifikaciji, koeficijentima za isplatu plata."

Aleksandra Pandurevid
l. -,,U februaru ove godine radenaje revizlla

udinka u Agenciji za razvoj visokog obrazovanja i osiguranje kvaliteta BiH. Kada 6e biti uraden i
javnosti dostupan ovaj izvje5taj o reviziji udinka?"

2. ..Vlada

Austrije donirala je Agenciji za jatanje njenog rada 300.000 eura. Molim Vas da po stavkama

navedete na koji nadinje utro5en taj novac."

3. ,,Vijeie ministara BiH je na 156. sjednici, odrZanoj

14.4.2011., utvrdilo Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o drZavnoj sluZbi u

institucijama BiH. Molim Vas dami odgovorite: ko su bili dlanovi radne grupe zaizraduovog
prijedloga, koliko vremena su radili na Prijedlogu zakona i da li su i koliko za to posebno

plaieni?"
4. - ,,lnicijativa za uvr5tavanje u dnevni red

sjednice Predstavnidkog doma tadke: lzvje5taj Vijeia ministara BiH o provodenju mjera i

aktivnosti za rje5avanje problema gradana BiH koji su bili zaposleni i nastanjeni u Republici
Hrvatskoj, a u periodu od 1991. godine do 1995. godine otpu5teni s posla."



Zijad Jagodi6
l.

l. ,,S obzirom da je Ured za revizlju institucija BiH svojom revizijom uodio da je vi5e
budZetskih korisnika tokom godine angaliralo lica po ugovoru o djelu, a za obavljanje
poslova koji su predvideni vaZe6om sistematizacijom, pri demu su nakon odredenog perioda
ta lica samovoljno angaLirali za rad na neodredeno vrijeme. Postavljam pitanje - Da li je i
jedna nadleZna institucija, odnosno inspekcija, bilo koga od navedenih u skladu sa zakonom
sankcionirala za taky o ponaSanj e?

2. Kada je moguie odekivati da Vijeie ministara BiH razmotri i donese neophodne podzakonske
akte u skladu sa Zakonom o pla6ama i naknadama u institucijama BiH, a posebno za one
kategorije tro5kova koji se odnose na kori5tenje vozila, telefona, reprezentacije, putnih
tro5kova i slidno, s obzirom da se kod ovih tro5kova pojavljuje niz nepravilnosti na koje
upozoravaju revizori?

3. Imaju6i u vidu dopis Ureda zareviziju od 6.10.2011. koji je upuien dlanovima Parlamentarne
skup5tine BiH u kojem su navedeni uodeni propusti i nedostaci koji dovode u pitanje
uskladenost statusa rukovodstava i dlanova upravnih odbora sa zakonskim propisima, a Sto se

odnosi na:
. Komisrju za koncesije BiH,
. Upravu za indirektno oporezivanje,
o Regulatornu agenciju za komunikacije i njeno vijeie,
o lnstitut zanestala lica BiH, kao i
o Ured zarazmatranje Zalbi BiH.

Postavljam pitanje - Koje odgovoran za nerije5en status navedenih kao i nesagledive
Stete koje se ovakvim propustima stvaraju?"

2.

- ,,S obzirom na stanje u kojem
se nalazimo, kao i povoljne prilike za pripremu i otpodinjanje nekih projekata, dime bi se

znatajnije smanjio vanjskotrgovinski deficit BiH, traZim odgovor od Federalnog ministarstva
poljoprivrede, vodoprivrede i Sumarstva - koje projekte konkretno namjerava pokrenuti u
narednoj godini i to pojedinadno po kantonima i u kojim iznosima? To isto pitanje upuiujem i
Ministarstvu poljoprivrede, vodoprivrede i Sumarstva RS-a, kao i Brdko Distriktu BiH."

Nermin Purid
L

plava -,,Koliko je trenutno otvorenih procesa protiv BiH kod Evropskog suda za ljudska prava u
Strazburu, koji su to sludajevi i u kojoj su fazi?"

2. ,,Koliko je TuZila5tvo do sada podiglo optuZnica za ratni
zlodin na podrudju Cazinske krajine i kako su one zavr5ile? Koliko optuZnica je u proceduri
(zvanidno) i Sta je sa istragom nedavno otkrivenih grobnica u krugu biv5e Kasarne "Adil Be5i6" u

Bihaiu?"
3. ,,Ko su najve6i poreski duZnici u Federaciji BiH, te

Sta Vlada namjerava udiniti s ciljem naplate tih dugovanja i zaSto od javnosti krije te duZnike?"
4' - ,,U kojoj mjeri se izvr5ava Zakon o

pripadnosti javnih prihoda Unsko-sanskog kantona, koliko sredstava je transferirano niZim
nivoima vlasti u protekle detiri godine, te kakva je struktura tih sredstava? Molim za detaljnt
informaciju."

Poslanici Stranke za BtH - Azra HadZiahmetovi6 i Beriz Belki6
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,,U skladu s dlanom 8. Poslovnika, podnosimo inicijativu da se kao tadke dnevnog reda na
narednoj ili na nekoj od narednih sjednica obavezno uvrste sljedeii materijali:

1. Izvje5taj Evropske komisije o napretku BiH u 201 I . godini,
2. Nacrt rezolucije ,,Ustavne promjene u BiH" koja ie biti razmatrana na zasjedanju

Parlamentarne skup5tine Mediterana (predlagad: Miro Petek) i
3. Rezolucija,,Politidka situacija na Balkanu" (predlagad: Bjorn von Sydow) - usvojena na

posljednjem zasjedanju Parlamentarne skupStine Vije6a Evrope, odrZanom od 3. do

Takotler je potrebno osigurati da navedene dokumente dobiju svi poslanici u Predstavnidkom
domu Parlamentarne skupStine BiH."

Danijela Martinovi6
- ,,Koji st razlozi

neopravdanog stopiranja potpisivanja Protokola o saradnji malih i srednjih poduzela s Republikom
Turskom?"

Darko Babalj 
,,sta se

de5ava s Agencijom za borbu protiv korupcije? Podsjeiam da je prije skoro dvije godine donesen
Zakon o formiranju Agencije za borbu protiv korupcije, tadnije 21.4.2010., gospodin Mijo Kre5ii
postavljen je za v.d. direktora Agencije. Pitam Sta je Agencija uradila za vi5e od godinu dana, dok je
gospodin bio na delu? Sta radi direktor idva zamjenika koja je prije tri mjeseca ovaj dom imenovao,
gdje se uopie nalazi la agenc4a, kojajoj je adresa, koji joj je broj telefona, koliko je novca potro5ila ta
agencija do sada, a kakvi su njeni rezultati? Do kada 6emo po korupciji biti medu najgorim zemljama
u svijetu, u rangu sa Svazilendom, DZibutijem i Sri Lankom? Gradani vjerovatno i ne znaju gdje se te
zemlie nalaze, ali znay da je BiH ogrezla u kriminalu i korupciji. Parlamentarna skup5tina BiH
usvojila je petogodiSnju Strategiju za borbu protiv korupcije (2009.- 2014.), pro5lo je vei skoro dvije
godine, a mi nismo ni5ta uradili po tom pitanju. Da li Agencija za korupciju ima podr5ku Vijeda
ministara BiH?"

Slavko Joviii6
L - ,,Je li drLavna tajna znati koliko ima

zaposlenih ljudi na radnim mjestima i njihovim pozicijama koje pla6a budLet?
Zato traiim od Ministarstva finansija ponovo, nakon dvije godine, a dobivao sam - informaciju
koliko ima tadno zaposlenih po institucijama tamo kako su rukovodstvima po nacionalnoj
strukturi dovodili, jer samo za 4 godtne dovedeno je I .500 novih radnika, a evo ima konkurs, sad
traje, 300 novih primaju."

2. - ,,MoZe li se uspostaviti jedan
broj zatri telekom operatera i da udemo u asocijaciju evropskih donatora organa2"

Salko Sokolovi6

- ,,Zahtijevam od drZavnog

Ministarstva za promet i komunikacije da u parlamentarnu proceduru dostavi izmjene i dopune
Zakona o sigurnosti u saobra6aju, sa smanjenim ovlaStenjima policijske pratnje i da se ovakva
pona5anja na cestama ukinu ili svedu u razumne granice, gdje se ne6e ugroZavati sigurnost u

saobra6aju. U protivnom, sam 6u pripremiti izmjene ovog zakona i dostaviti ga u parlamentarnu

Denis Be6irovid
l. ,,Sta ste konkretno u cijelom

mandatu udinili (u koordinaciji s entitetskim vladama) s ciljem racionalizacije i pojednostavljenja
administrativnih procedura i procesa, te smanjenja troSkova yezanih za registraciju firmi?"

2. - ,,Koliko je u prosjeku potrebno dana u BiH da bi se

dobila dozvola za ooslovanie?"
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,,Koliko je Ministarstvo za ljudsk a pravai izbjeglice u Vije6u ministara BiH od l. januara 2007 .

do l. oktobra201l. planiralo usvojiti zakona i koliko je tadno usvojeno zakona na sjednicama
Vije6a ministara BiH?"

- .,Koliko je
Ministarstvo vanjskih poslova BiH od l. januara 2007. do 1. oktobra 2011. planiralo usvojiti
zakona i koliko je tadno usvojeno zakona na sjednicama Vijeia ministara BiH?"

Mirsad Me5id
l. -,,Koliko Vijeie ministara BiH ima

koristi od licence ,,Microsoft", a koliko ostala ministarstva, agencije i ostali korisnici i koliko ie
ta licenca ukupno ko5tati?"

2. ,,Kakva je obaveza DKP-a u svijetu u
kontekstu posjeta parlamentarnih delegacija u zemljama gdje imamo DKP?"

Ad.3. Zahtjev Vijeda ministara BiH za razmatranje Prijedloga zakona o usvajanju Zakona o
izmjenama i dopunama Zakona o kriviinom postupku Bosne i Hercegovine po hitnom
postupku, u skladu s ilanom 127. Poslovnika Predstavniikog doma, zakon broj 01,02-02-
l-2llll od 26.9.2011.

Predsjedavajuii Doma je, u uvodnim napomenama, podsjetio da se radi o Zakonu koji je na

privremenoj osnovi proglasio visoki predstavnik i da Zakon ostaje na snazi dok ga Parlamentarna

skupStina BiH ne usvoji bez izmjena i dopuna. Nije bilo rasprave.

,,Za=' zahtjev je glasalo 14 poslanika (iz Federacije BiH), 1l ,,protiv" i tri su bila

,,suzdrLana". Predsjedavaju6i je konstatirao da nema potrebne entitetske ve6ine pa je Kolegij kao

komisija poku5ao posti6i saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom krugu, sa l6 glasova

,,2a", 11 ,,protiv" (iz Republike Srpske) i tri glasa ,,suzdrLan", Dom nije prihvatio Zahgev Yijeta
ministara BlH za razmatranje Prijedloga zakona o usvajanju Zakona o izmjenama i dopunama

Zakona o krividnom postupku Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu s dlanom 127.

Poslovnika Predstavnidkog doma, tako da ostaje na snazi Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o

krividnom postupku Bosne i Hercegovine, koji je na privremenoj osnovi proglasio visoki
predstavnik zaBlH.

4d.4. Zahtjev Vijeda ministara BiH za razmatranje Prijedlog zakona o usvajanju Zakona o
izmjenama i dopunama Zakona o Sudu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u

skladu s ilanom 127. Poslovnika Predstavniikog doma, zakon broj 01,02-02-l-20lll, od
26.9.2011.

Predsjedavajuii Bedirovii napomenuo je da se radi o Zakonu koji je na privremenoj osnovi
proglasio visoki predstavnik i da Zakon ostaje na snazi dok ga Parlamentarna skup5tina BiH ne usvoji

bez izmjena i dopuna. Nije bilo rasprave.

,,2a" zahtjev je glasalo l6 poslanika (iz Federacije BiH), l1 ,,protiv" i tri su bila

,,suzdrLana". Predsjedavajudi je konstatirao da nema potrebne entitetske ve6ine pa je Kolegij kao

komisija poku5ao postiii saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom krugu, sa l6 glasova

,,2a", 11 ,,protiv" (iz Republike Srpske) i tri glasa ,,suzdrLan", Dom nije prihvatio Zahtjev Ygela
ministaraBiHzara-anatranje Prijedloga zakona o usvajanju Zakona o izmjenama i dopunama Zakona

o Sudu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu s dlanom 127. Poslovnika

Predstavnidkog doma, tako da ostaje na snazi Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o Sudu Bosne

i Hercegovine, kojije na privremenoj osnovi proglasio visoki predstavnik za BiH.

Ad.5. Zahtjev Vije6a ministara BiH za razmatranje Prijedloga zakona o usvajanju Zakona o

izmjenama i dopunama Zakona o TuZila5fvu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u

72



skfadu s ilanom 127. Poslovnika Predstavniikog doma, zakon broj 01,02-02-l-l9lll, od
26.9.2011.

Predsjedavajuii Be6irovi6 napomenuo je da se radi o Zakonu koji je na privremenoj osnovi
proglasio visoki predstavnik i daZakon ostaje na snazi dok ga Parlamentarna skup5tina BiH ne usvoji

bezizmjena i dopuna. Nije bilo rasprave.

,,Za'' zahtjev glasalo je 16 poslanika (iz Federacije BiH), 11 ,,protiv" i tri su bila

,,suzdrLana". Predsjedavaju6i je konstatirao da nema potrebne entitetske veiine pa je Kolegij kao

komisija poku5ao postiii saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom krugu, sa l6 glasova

,,2a", ll ,,protiv" (iz Republike Srpske) i tri glasa ,,suzdrLan", Dom nije prihvatio Zahtjev Yijeta
ministaraBiHzarazratranjePrijedloga zakona o usvajanju Zakona o izmjenama i dopunama Zakona

o TuZilaStvu Bosne i Hercegovine po hitnom postupku, u skladu s dlanom 127. Poslovnika

Predstavnidkog doma, tako da ostaje na snaziZakon o izmjenama i dopunama Zakona o TuZila5tvu

Bosne i Hercegovine, kojije na privremenoj osnovi proglasio visoki predstavnik za BiH.

Ad.6. Prijedlog zakona o spreiavanju dopinga u sportu Bosne i Hercegovine, predlagai Vijede
ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-9-65/10, od2.12.2010. (drugo iitanje)

Predsjedavajuii je u uvodnim napomenama rekao da Du5anka Majki6, u plenarnoj fazi,
ponovo brani 15 amandmana. U raspravi je udestvovala Du5anka Majki6.

Dom se prvo izjaSnjavao o tome da se o amandmanima glasa u paketu. Ovaj prijedlog nije
prihva6en, sa l6 glasova,,za" (iz Federacije BiH), l0 ,,protiv" i dva suzdrZana.

Zatim se Dom izja5njavao pojedinadno o svakom amandmanu, koji glase:

Amandman L
U dlanu l. stav (1) rijedi:,,organi Agencije za antidopin5ku kontrolu, finansiranje Agencije za

antidopinSku kontrolu, nadzor nad Agencijom za antidopin5ku kontrolu i zavr5ne odredbe" bri5u se.

Amandman II.
U dlanu 2. talka a) rijedi: ,,Zakon o spredavanju dopinga u sportu u Bosni i Hercegovini i podzakonski

akti proizaSli iz ovog zakona'' zamjenjuju se rijedima: ,,propisi o spredavanju dopinga u spoftu u
Bosni i Hercegovini".

Amandman III.
U dlanu 2. tadka v) dodaju se rijedi: ,,Svjetska antidopinSka agencija, nadleZne medunarodne

sportske asocijacije, te nadleZna entitetska tijela'.

Amandman IV.
Clan 4. mijenja se i glasi : ,,Djelatnost spredavanja dopinga u sportu zasniva se na principima i

standardima koji su utvrdeni Medunarodnom konvencijom protiv dopinga u sportu, Evropskom
konvencijom protiv dopinga u sportu, Svjetskim antidopin5kim kodeksom, Olimijskoj povelji,
Paraolimpijskoj povelji, Pravilima meduarodnih sportskih asocijacija te llavi iz Lozane o

organiziranju sporta u BiH".

U dlanu 7. stav (l) bri5e se.

U dlanu 7. u stavu (5) bri5e se

drugadije definirano".

Amandman V.

Amandman VI.
tadka i dodaje zarez i rijedi: ,,ako zakonima entiteta i kantona nije
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Amandman VII.
U dlanu 9. potrebnoje precizirati o kojem pravilnikuje rijed i ko ga donosi.

Amandman VIII.
U dlanu ll. rijedi: ,,Organizacija za borbu protiv dopinga" zarrlenjuju se

komitet BiH, Paraolimpijski komitet BiH, sportski savezi u odredenom sportu"

rijedima:

Amandman IX.
U dlanu 15. u stavu (5) bri5e se tadka i dodaje zarez i rijedi: ,,uz prethodno dobivenu saglasnost

ministarstava nadleZnih za sport".

Amandman X.
U dlanu 16. potrebno jeprecizirati na koje odredbe Zakona o sportu u BiH se misli.

Amandman XI.
U dlanu 18. bri5e se tadka i dodaje zarezi rijedi: ,,na koji prethodno saglasnost daju ministarstava

nadleZna za sport".

Amandman XII.
U dlanu 20. u stavu (2) briSe se tadka i dodaje zarez i rijedi: ,,po prethodno dobivenoj

ministarstava nadleZnih za sport".

Amandman XIII.
U dlanu 20. iza stava ( l ) dodaje se novi stav (2) koji glasi :"Izbor ovla5tene laboratorije vr5i se na

transparentan nadin i u skladu s javno objavljenim pozivom za izbor ovlaStene laboratorije koji
provodi Agencija."

Amandman XIV.
U dlanu 4 l. u st. (2) i (3) nije jasno odeden status Antidopin5kog odbora kao drugostepenog organa te
je odredbe u vezi s Antidopin5kim odborom potrebno preispitati imajuii u vidu zakonske i
podzakonske propise koji su na snazi.

Amandman XV.
U Prijedlogu zakona bri5u se dlanovi 50. do 60.

Rezultati glasanja su sljede6i:

Amandman l. - ,,2a" 12 (izFederacije BiH jedan, iz Republike Srpske ll), 15 ,,protiv" i dva

,,suzdrLana'' - nije usvojen.

Amandman ll. - ,,2a" 12 (izFederacije BiH jedan, iz Republike Srpske l1), 13 ,,protiv" i detiri

..suzdriana" - nije usvojen.

Amandman lll. - ,,2a" l1 (iz Federacije BiH jedan,

,,suzdrlana" - nije usvojen.

Amandman lY. - ,,2a" ll (iz Federacije BiH dva, iz

,,suzdrlana" - nije usvojen.

Amandman Y. - ,,2a" 12 iz (Federacije BiH jedan, iz

'suzdrLana''. 
Nije bilo potrebne entitetske ve6ine pa

saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom

BiH) itri suzdrlana- nije usvojen.

iz Republike Srpske 10), 13 ,,protiv" i dva

Republike Srpske devet), 13 ,,protiv" i tri

Republike Srpske 1l), ll ,,protiv" i detiri
je Kolegij kao komisija poku5ao posti6i

krugu s 12 ,,2a", 12 ,,protiv" (iz Federacije
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Amandman Yl. - ,,2a" l3 (iz Federacije BiH tri, iz Republike Srpske l0), 13 ,,protiv" i jedan

,,suzdrLan" - nije usvojen.

Amandman VII. ,,2a" osam (iz Republike Srpske), l2 ,,protiv" i tri ,,suzdrZana" - nije usvojen.

Amandman VIII. - ,,2a" 72 (iz Federacije BiH detiri, iz Republike Srpske osam), l3 ,,protiv" i dva

..suzdrZana" - nije usvojen.

Amandman IX. ,,2a" 13 (iz Federacije BiH dva, iz Republike Srpske 1l), 12 ,,protiv" i detiri

,,suzdrLana". Nije bilo potrebne entitetske vedine pa je Kolegij kao komisija poku5ao postiii
saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom krugu s 12 ,,2a", 12,,protiv" (iz Federacije

BiH) i detiri suzdr1ana - nij e usvoj en.

Amandman X. - ,,2a" 12 (izFederacije BiH dva, iz Republike Srpske l0), 11 ,,protiv" i detiri

,,suzdrLana". Nije bilo potrebne entitetske ve6ine pa je Kolegij kao komisija poku5ao postiii
saglasnost. Kako saglasnost nije postignuta, u drugom krugu s 13 ,,2a",11 ,,protiv" (iz Federacije

BiH) i detiri suzdrLana-usvojen.

Amandman Xl.-,,2a" 72 (izFederacije BiH jedan,iz Republike Srpske ll), l0,,protiv" i detiri

,,svzdrLana" - naknadno usaglaiavanje u Kolegiju kao komisiji.
Amandman Xll.- ,,2a" 12 (izFederacije BiH jedan, iz Republike Srpske ll), 12 ,,protiv" i tri
..suzdrZana" - nije usvojen.

Amandman XIII.- ,,2a" 75 (iz Federacije BiH detiri, iz Republike Srpske I I ), 13 ,,protiv" i jedan

,,suzdrLana" - nalcnadno usaglaiavanje u Kolegiju kao komisiji.
Amandman XIY-,,2a" l3 (iz Federacije BiH dva,iz Republike Srpske 11), l1 ,,protiv" i detiri

,,suzdrLa\a" - naknadno usaglaiavanje u Kolegiju kao komisiji.
Amandman XY-,,2a'' 14 (iz Federacije BiH tri, iz Republike Srpske ll), ll ,,protiv" i tri

,,slrzdrLana" - naknadno usaglaiavanje u Kolegiju kao komisiji.

Ad.7. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o drZavljanstvu Bosne i Hercegovine,
predlagai: Vijede ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-7-59110, od 19.10.2010., s Mi5ljenjem
Zajedniike komisije za ljudska prava, prava djeteta, mlade, imigraciju, izbjeglice azil i etiku

Nakon uvodnih napomena predsjedavajuceg Denisa Beiirovii4 u raspravi je udestvovao Sefrk

DZaferovi6.

S 26 glasova ,,2a" (iz Federacije BiH 17, iz Republike Srpske devet), jednim,,protiv" ibez
glasova ,,stzdrlan", Dom je prihvatio negativno Mi5ljenje Zajednidke komisije za ljudska prava,

prava djeteta, mlade, imigraciju, izbjeglice, azil i etiku pa je Prijedlog zakona o izrnjenama i dopunama

Takonao drhvljanstvu Bosne i Hercegovine odbijen u prvom ditanju.

Ad.8. Prijedlog zakona o sistemu dliavne pomo6i u Bosni i Hercegovini, predlagai: Vijece ministara
BiH, zakon broj: 01,02-02-l-17lll,od 8.9.2011. (prvo iitanje)

Denis Be6irovii daoje kratke uvodne napomene, nakon dega su u raspravi udestvovali: Bozo Ljubii,
Beriz Belkii, DuSanka Majki6, Az:a HadLiahmetovi6, Slavko Jovidii, Drago Kalabii, Sefik Dinferovil,
Milica Markovi6, Mato Franjidevi6, Milorad Zivkovil, Nermina Cemalovi6, Emir Kabil, Niko Lozandi6,

Bo5ko Tomi6, Saia Magazinovic, Ismeta Dervoz i ministar vanjske tgovine i ekonomskih odnosa BiH
Mladen Zirojevi(^

,,2a" Prijedlog zakona glasalo je l7 poslanika (iz Federacije BiH), jedan ,,protiv" i ll
posf anika bilo je ,,suzdrLano". Predsjedavaju6i Doma konstatirao je da nema potrebne entitetske vecine, pa
ce Kolegij kao komisija, u roku od tri dana, poku5ati postiii saglasnost o demu 6e Dom biti
obaviieSten.
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Ad.9. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Takona o spreiavanju pranja
teroristiikih aktivnosfi, predlagai: Vijede ministara BiH, zakon broj:
2.9.2011, s Mi5ljenjem Zajednidke komisije za odbranu i sigurnost BiH

Predsjedavaju6i Be6irovi6 dao je uvodne napomene. U raspravi su

Majkii, Beriz Belki6, Aleksandra Pandurevii, Sefik DZaferovii, Borislav Bojii

novca i finansiranja
01,02-02-l-15111, od

udestvovali: Du5anka

i Milorad Zivkovi(,.

,,2a" Mi5ljenje Zajednilke komisije glasalo je 15 poslanika (iz Federacije BiH pet, iz
Republike Srpske 10), 12 ,,protiv" i dva su bila,,suzdrLana". Predsjedavaju6i je konstatirao da nema

potrebne entitetske veiine pa je Kolegij kao komisija poku5ao postiii saglasnost. Kako saglasnost nije
postignuta, u drugom krugu, s 14 glasova ,,2a", 12,,protiv" (iz Federacije BiH ll, iz Republike

Srpske jedan) i tri glasa ,,st)zdrLan", Dom je prihvatio Mi5ljenje Zajednidke komisije za odbranu i

sigurnost BiH, te je Prijedlog zakona o iznjenama i dopunama Zakona o spredavanju pranja novca i
finansiranja teroristidkih aktivnosti odbijen u prvom ditanju.

Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o driavnoj sluZbi u institucijama Bosne i
Hercegovine, predlagai: Vije6e ministara BiH, zakon broj: 01,02-02-1-18/11, od 8.9.2011. (plo
iitanje)

Nakon Sto je Denis Be6irovii dao uvodne napomene, u raspravi su udestvovali: Sefik

DZaferovi6, Milorad Zivkovii, Aleksandra Pandurevii, Du5anka Majki6, BoZo Ljubii, Zljad Jagodi6,

Darko Babali, Lazar Prodanovi6, Petar Kunii.

Zaklj udke su predloZili Zivkovi(, i Aleksandra Pandurevii koji glase:

Milorad Zivkovi(;
Zaduiuje se Vijete minMara BiH da u roku od 30 dana napravi preiiiteni lekst Zakonu o

ddavnoj sluibi u instilucijama BiH i predloii novi teksl zakona koji te iti u pruvcu poboljianja efikasnosti

funkcioniranj u a$ edniikih instiluciju

Aleksandra Pandu revid:

Predstavniiki dom Psrlsmentarne skupitine BiH traii od Agencije u zaiTitu lajnih podatuka u
BiH da, u roku od 21 dun, Kolegiju Predslavniikkog doma dostavi svoje miSljenje o d. 18. i 24.

Prijedloga zakona o ianjenama i dopunama Zskonu o driavnoj sluibi u institucijamn Bosne i
Hercegovine.
Predstavniiki dom Purlumenlarne skupitine BiH preporuiuje Ustavnopravnoj komisiji da, u
skladu s ilanom I 14. Poslovnika Predstavniikog doma, otvorijavnu rospravu o Prijedlogu zskona
o iunjenama i dopunama Zakonu o ddavnoj sluibi u instilucijama Bosne i Hercegovine.

Dom je, s l9 glasova ,,2a" (iz Federacije BiH 13, iz Republike Srpske Sest), tri,,protiv" i
glasa,,suzdrLan", usvojio zak\utak da se odgodi izja5njavanje o ovoj tadki dnevnog reda.

Ad.ll. Izvje5taj o aktivnostima na projektu,,Autoput na Koridoru 5c" i plan narednih aktivnosti,

m aterij a I Vij eda m in ista ra Bi H broj : 01,02-29-860 / 1 I, od 29.7 .2011.

Predsjedavaju6i je dao uvodne napomene. U raspravi su udestvovali: BoZo Ljubii, Nermina

Zaimovi6 - Umovii, Zvonko Juri5i6, Salko Sokolovi6 i ministar komunikacija i prometa BiH Rudo Vidovi6.

Dom se prvo izjainjavao o prijedlogu zakljudaka iz Mi5ljenja Komisije za saobrataj i komunikacije

I. Predstsvniiki dom Psrlamentarne skupitine BiH truii od Vijeta ministara BiH, kao

nosioca uktivnosti na realigciji projektu "Auloput ns Koridoru 5c", da inlenzivira
kontakte s nadleinim institucijama entitets i koordinira rad ns 5lo brioj izgradnji svih
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dionica auloputa na Koridoru 5c, le du o inlenzitelu i postignutim dogovorima izvijesti
Predstavniiki dom nakon 30.1 1.2011.

Predstavniiki dom Parlamenlarne skupiline BiH lraii od Odbora zu nadzor realizacije
projekta "Autoput nu Koridoru 5c" da se ubrzu izgradnja dionics za koje su osigurana

Jinansijska sredstva, uzpo\livanje preuzetih obaveza iz kreditnih ugovors s EBRD-om i
EIB-om-
Predstavniiki dom Parlsmenturne skup\tine BiH traii od Vlude Federacije BiH i
Odbora za nadzor realizacije projekta "Autoput ns Koridoru 5c" da, s ciljem 1to brie
izgradnje autoputa, osigura uslove za blagovremenu eksproprijaciju zemljiSta nu lrasi
Koridora 5c, kao i da u komunikaciji s ksntonima i optinama rje\ava sv& olvorens
pilanja vezsno za izgradnju autoputa na Koridoru 5c.

Predstavniiki dom Parlumentarne skup1tine BiH traii od Wade Federacije BiH i
Odbors za nadzor realizacije projekta "Aulopul na Koridoru 5c" da hitno rijeSi sporns
pitanja lokacije mosts kod Poiitelja i truse u iirem podruiju Blagaja.

,,2a" Prijedlog zakljudaka glasalo je 17 poslanlka (iz Federacije BiH 14, iz Republike
Srpske tri), niko nije glasao ,,protiv" a 12 je bilo ,,suzdrZano". Predsjedavaju6i Domakonstatirao je da
nema potrebne entitetske veiine, pa ie Kolegij kao komisija, u roku od tri dana, poku5ati posti6i
saglasnost o demu ie Dom biti obavijeSten.

Ad.l2. Izvjeitaj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika
broj f. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o lzuje5taju iz oblasti poljoprivrede
za Bosnu i Hercegovinuza2010. koji glasi: "Predluie se ds Ministurstvo vanjske trgovine i
ekonomskih odnosa BiH, osim redovnih ixuje1taja, urgenlno informira Komisiju za
vanjsku trgovinu i curine u vezi s problemimu clo kojih dolazi prilikom realizacije ciljeva
nuvedenih u Mapi puta i realizacije mjera Godi1njeg izuje1taju za poboljianje uslova
poslovanja u poljoprivrednoj proizvodnji i prehrambenoj industriji Bosne i Hercegovine,
radi hilne reakcije s ciljem njihovog otklanjanja."

Predsjedavajuii je u uvodnim napomenama podsjetio da Kolegij kao komisija nije postigao
saglasnost.

U drugom kugu, s 15 glasova ,,zd', sedafii,,protiv" (iz Republike Srpske) i dva,,suzdrZana" 4as4
Dom je usvojio zakljudak broj l. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o lzvjeStaju iz oblasti
poljopriwede za Bosnu i Hercegovinu zz20l0.

Ad.l3. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika
broi 2. iz MiSljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o lzvje5taju iz oblasti poljoprivrede
za Bosnu i Hercegovinuza2010. koji glasi: ,,Predlaie se da Predstuvniiki dom zaduii Vijete
ministara BiH i Vanjskolrgovinsku komoru BiH da saiine sveobuhvatnu analizu i
pozitivnih i negativnih efekata prislupanja Republike Hrvutske Evropskoj uniji s
konkretnim prijedlozima mjera i aktivnosti, podnosiocimu i rokovima, uz mogutnost
pronalai,enja trhi1ta u prijelaznom periodu, od 1.1.2013., gdje bi se mogli plasirati
proizvodi biljnog i iivotinjskog porijekla, kuko bi se ublaiile negativne posljedice koje te
za bh. proizvodnju imati ulazak Republike Hrvalske u Evropsku uniju."

Predsjedavajuii Bedirovid podsjetio je da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.
U drugom krugu, s 18 glasova ,/a", l0,,protiv" (iz Republike Srpske) i&z ,,suzffzarrih" glasov4

Dom nije usvojio prrjedlog zakljudka broj 2. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o Izvje5taju iz
oblasti poljopriwede za Bosnu i Hercegovinu za20l0.

Ad.l4. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika
broj 3. iz MiSljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o Izvje5taju iz oblasti poljoprivrede
za Bosnu i Hercegovinu za 2010. koji glasi: ,,Predlaie se da Predstuvniiki dom zatraii od
Viieta minislara BiH da osnaii kapacitete u Upravi BiH za zaititu zdravlja bilja, Agenciji

)

3.
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za sigurnost hrane BiH i Uredu zs veterinarstvo BiH, ksko bi mogli odgovoriti zahtjevima
lrii1tu, naroiilo u pogledu priznavanja certijikata zu kontrolu hrane."

Denis Be6irovi6 napomenuo je da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.
U drugom krugu, s 18 glasova ,2A",71 ,,protiv" (iz Republike Srpske) ibez,,stvdrLanih" glasov4

Dom nije usvojio prijedlog zakljudka broj 3. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o Izvje5taju iz
oblasti poljopriwede za Bosnu i Hercegovinuza20l0.

Ad.ls. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika
broj 4. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o lzvje5taju iz oblasti poljoprivrede
za Bosnu i Hercegovinu za 2010. koji glasi: ,,Predlaie se Predstavniikom domu da zaduii
Vijete ministaru BiH i Vanjskolrgovinsku komoru BiH da pripreme analizu o negativnim
efektima, po bh. kompanije, zbog carina koje je uvelo Kosovo nu proizvode koji se uvoze iz
naie driave."

Predsjedavaju6i Be6irovii podsjetio je da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.
U drugom kugu, s 18 glasova ,ZA'', 7l ,,protiv" (iz Republike Srpske) ibez,,svz.drianih" glasov4

Dom nije usvojio prijedlog zakljudka brq 4. iz Mi5ljenja Komisije za vanjsku trgovinu i carine o Izvje5taju iz
oblasti poljoprivrede za Bosnu i Hercegovinu za20l0.

Ad.l6. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika
poslanika Mladena Ivankovi6a Lijanovida povodom razmatranja Izvjeitaja iz oblasti
poljoprivrede za Bosnu i Hercegovinuza2010. koji glasi: .Zaduiuje se Vijete minMara BiH da
do idute sjednice Predrtavniikog domn PSBiH dostavi rokove za provoitenje mjera polilike u
poljoprivredi" ishrani i rurulnom rawoju u lwjeitaju iz oblasti poljopriwede u Bosnu i
Hercegovinu za 20 I O.godinu"

Predsjedavajuii je u uvodnim napomerurma rekao da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.

U drugom krugu, s 13 glasova ,,2a", 14,,protiv" (iz Federacije BiH tri, iz Republike Srpske I l) i bez

,,suzArianih" glasov4 Dom nije usvojio prijedlog zakljudka poslanika Mladena Ivankovi6a Lijanoviia
povodom raznatranja Izvje5taja iz oblasti poljopriwede za Bosnu i Hercegovinu 2a2010.

Ad.l7. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o primanju k znanju
zakljuiaka iz MiSljenja Zajedniike komisije za nadmr nad radom Obavje5tajnosigurnosne
agencije BiH povodom razmatranja lzvje5taja Ministarstva sigurnosti BiH o provedenom
operativnom i tehniikom nadzoru u oblasti za5tite tajnih podataka u 2010. koji glase:
l. ,,Komisija je, prilikom razmutranja GodiYnjeg izujeitaja Ministarslva sigurnosti BiH o

izvrienom operalivnom i tehniikom nudzoru u oblusli za\tite tajnih podataka u
2010.godini, uoiila problem nepostojanja sdekvutne sistemstizacije radnih mjesla u
Driavnom sigurnosnom orgsnu (DSO). Sistematizacija mora odrui,svati odgovarajute
direktive NATO-a i Odluke Vijetu Evrope, kuo i po1tivati odredbe Zakona o zsitili
tajnih podataku u BiH.

2, Komisija je uoiila nepostojanje odgovarujuteg stepena samoslulnosti u radu DSO,
koja je potrebna shodno prsksamu i odlukamu NATO-r i EU, a koja te biti usmjerena
na osigurunje odgovarajuteg inspekcijskog nadzora od slrane DSO.

3. Komisija je uoiila nedoslatuk jednog broja propisa koji bi bili u cijelosti usklaiteni s
odlukama i smjernicamu NATO-a i EU u oblasti zaitite i razmjene tajnih podataka
izmeilu BiH s jedne strane, i NATO i EU s druge. Nepostojanje odgovarajutih propisa
dovodi do nejasnota i leikota u provoitenju Zakonu o zu\tili tajnih podatuku BiH i
nudzoru nad njegovom primjenom, kao i zastoja u ispunjavanju uslova za pribliiavanje
BiH tlanstvu u EU i NATO-n.

4. Komisija je uoiila i probleme do kojih dolazi zbog neuspostavljunja odgovarajutih
specUaliziranih kurirskih sluibi i neuniJiciranih praksi u rudu razliiitih driavnih
organa, kad je rijei o rukovunju tajnim podacima i njihovoj razmjeni ili dostavljanju.

5. Komisija je uoiilu nedostatke u smislu procjene rizika i prijetnji, posebno u odnosu na
budute certfficirane podregistre, koji ie razmjenjivati podalke sa DSO ili meilusobno.
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Uoteni su i nedostaci u jedinstvenom prislupu i poitivanju odredbi o Jiziikoj i
informatiikoj zaititi podataka i lokacija, prije svega u podregistrima, kuo i
neudekvalno poitivanje zakonskih odredbi u smislu deJiniranja sigurnosnih podruija,
rezervnih lokacija, postupaka za uniitavanje lajnih podataka i drugih sigurnosnih
procedura.
Komisija iskazuje podriku Driuvnom sigurnosnom orgsnu u nsstuvku njegovih
aktivnosli, le podrlava zakljuiak minislra sigurnosti BiH u sklopu lTujeitaja, a u
kojem se kaie da provoitenje Zukons o zaititi tajnih podataka, te direktiva NATO-a i
EU u ovoj oblusti u znaiajnoj mjeri doprinosi poboljianju opte sigurnosne situacije u
Bosni i Hercegovini.
Komisija te do kraja godine odriuli najmanje jednu tematsku sjednicu na koju te bili
pozvani predstavnici navedenih inslilucija, da podnesu izujeitaj o realizaciji ovih
zakljuiaka, u skladu s odredbuma iluna IV./4. Ustava BiH, ilana 77.Zakona o za1titi
tajnih podataka BiH, odredbums ilanova Poslovnika Doma nsrodu Psrlumentarne
skupitine BiH kako slijedi: ilun 34. stav (1) alineje b), c) i d), ilan 36., ilan 41. stav
(1), ilan 49.stav (2) i ilan 62. stav (2), te odredbama Poslovniks Predstavniikog doma
Parlamentarne skupitine BiH kako slijedi:ilan 3l.stav (1), ilan 37., ilan 39., ilan
47.stav (1), ilan 5S.stuv (2), le ilan 68.stav (1).
Na osnovu ilsnu 76. stav (2) Zakono o zaititi tajnih podataka BiH, Komisija je kao
nadleinu primila k x,nanju i jednoglasno podriala Godifnji izujeitaj Minislarstvu
sigurnosti BiH o izvrienom operativnom i tehniikom nadzoru u oblasli zailite tajnih
podataka u 2010. godini."

Predsjedavajudi je u uvodnim napomenama rekao da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.

U drugom krugu, s 17 glasova ,,za'', ll ,,protit'' (iz Republike Srpske) i jednim ,suzdriarim"
glasom, Dom nije primio k manju zakljudke iz Mi5ljenja Zajednidke komisije za nadzor nad radom
Obavje5tajno-sigumosne agencije BiH povodom raznatranja lzvjeltaja Ministarstva sigumosti BiH o
provedenom operativnom i tehnidkom nadzoru u oblasti zaitite tajnih podataka u 2010.

Ad.l8. Izvje5taj komisije Kolegija o nastojanju za postizanje saglasnosti o Prijedlogu zakljuika iz
Mi5ljenja Zajedniike komisije za nadznr nad radom Obavjdtajnesigurnosne agencije BiH
povodom razmatranja Izvje5taja Ministarstva sigurnosti BiH o provedenom operativnom i
tehniikom nadzoru u oblasti za5tite tajnih podataka u 2010. koji glasi: ,,Poxivamo sve instilucije u
Bosni i Hercegovini, a prije nega Ministarctvo sigurnorti BiH, Ministarclvo odbrane BiH i
Ministarc-tvo vanjskih poslova BiH, du ito hitnije i bez daljnjeg odgaifunja ispoituju odredbe Zukonu
o uitili tajnih podataka BiH i da ito hilnije otklone nedoslatke uoiene tokom nadzornih aktivnosti
koje su proveli Ddavni sigurnosni organ i Zajedniiku komisija za nadzor nad radom Obaujeitajno-
s igurno s ne age ncij e B iH. "

Predsjedavaju6i je u uvodnim napomenuuna rekao da Kolegij kao komisija nije postigao saglasnost.

U drugom kugu, s 17 glasova ,2a", l0,,protiv" (iz Republike Srpske) ibez ,,stzdrianih" glasov4
Dom nije usvojio zakljudak iz MiSljenja Zajdnitke komisije zanadzor nad radom Obavje5tajno-sigumosne
agencije BiH povodom raznatrarya Izvje5taja Ministantva sigumosti BiH o provedenom operativnom i
tehnidkom nadzoru u oblasti za.itite tajnih podataka u 20 10.

Ad.19. Izja5njavanje o inicijativi poslanika Sefika Diaferovida ,,da se u plan rada Predstavniikog doma
uvrsti da de se svakog mjeseca analuiratistanje ispunjenosti obaveza koje Bosna i Hercegovina
ima na svom evropskom, evroatlantskom i sigurnosnom putu, broj: 01-fl)-19-636/ll, od
23.6.2011

Predsjedavaju6i je rekao da je Zajedndka komisija za evropske integracije dostavila Mi5ljenje u

kojem predlaZe Domu da usvoji sljedeii zakljudak:

,,Odgatla se razmatranje Inicijative poslanika Sefika DZaferoiila za januar 2012.godine, do

kada se oiekuje formiranje Vijeda ministara BiH."
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U raspravi su udestvovali: Duianka Majkii, Denis Be6irovi6, BoZo Ljubi6, Salko Sokolovii, Slavko

Jovidii, NerminaZaimoviGUzunovii, Beriz Belkii i Sefik D2aferovi6.

Dom se nije izjaSnjavao o prijedlogu zakljudka iz Mi5ljurja Zajdrutke komisije za ewopske
integracije, nego je usvojio zakljudak kojim je zaduiio Zajednidku komisiju za ewopske integracije da dostavi

mi5ljenje o Inicijativi poslanika Sefika DZaferovica, u skladu s Poslovnikom Predstavnidkog doma
Parlamentame skup5tine Bosne i Hercegovine.

Ovaj zakljudak usvojen je s27 glasova ,Za'' (iz Federacije BiH 16, iz Republike Srpske 1l),bez
glasova,,protiv" i jednim glasom,,snzArian".

Ad.20. Imenovanje ilanova iz Predstavniikog doma u Struinu komisiju DTT foruma Bosne i
Hercegovine, materijal Ministarstva komunikacija i prometa BiH, brcj: 01,02-29-928/ll, od

7.9.2011.

Predsjedavajuii je dao kratke uvodne napomene. Nije bilo rasprave.

Dom je jednoglasno, s 29 glasova ,,za'' (iz Federacije BiH 18, iz Republike Srpske 1 1), za dlanove

Studne komisije DTT forumaBosne i Hercegovine imenovao Ismetu Dervoz i Du5anku Majkii.

Ad.21.- 33.

Prije prelaska na razmalranje 21. tadke dnevnog reda, predsjedavajuii Doma predloZio je da
se objedini rasprava o tadkama od 21. do 33. dnevnog reda, s obzirom da su vezane za davanje
saglasnosti zaratificiranje sporazuma, te je prijedlog stavio na glasanje.

Dom je jednoglasno, s 22 glasa,,za" (iz Federacije BiH 16, iz Republike Srpske Sest),

usvojio ovaj prijedlog.
Nije bilo rasprave.
Na prijedlog predsjedavaju6eg, Dom je prvo glasao o tome da se o svim sporazumima glasa

u paketu. Prijedlog je usvojen jednoglasno s 28 glasova ,,2a" (iz Federacije BiH 17, iz Republike

Dom je jednoglasno,26 glasova ,,2a" (iz Federacije BiH 16, iz Republike Srpske 10), dao
saglasnost zaratifrciranje sporzvuma iztaEaka od 21. do 33. dnevnog reda.

Sjednicaje zavr3ena u

Sastavni dio Zapisnika je transkript 12. sjednice Predstavnidkog doma.

SEKRETAR
PREDSTAVNIdKOGDOMA

Branka Todorovidf,/**
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